
Pan Krzysztof Kondraciuk , w swojej wypowiedzi  nawiązał do 

poruszanej przez niego wcześniej kwestii dotyczącej remontu 

pomieszczeń przeznaczonych brygadzie patrolowej w Augustowie. 

Wydatkowano na ten cel 410 tys. zł. Pan K. Kondraciuk podkreślił, iż 

posiada informacje, wg których pomieszczenia owe zostały wyposażone 

w kuchnie, pokoje gościnne, telewizory, lodówki itd. W związku z tym 

Pan K. Kondraciuk zwrócił się z zapytaniem – „skąd jest to finansowane, 

z jakiego działu, bądź rozdziału budżetu? Czy jest to realizowane za 

zgodą i wiedzą Zarządu Województwa?”  

Kolejne pytanie Pana K. Kondraciuka dotyczyło korzystania z 

samochodów służbowych. Podkreślił on, iż w regulaminie widnieje zapis, 

że jest możliwość wykorzystania samochodu służbowego w celach 

prywatnych. Dlatego też Pan K. Kondraciuk zwrócił się z prośbą o 

podanie skali powyższego zjawisk. 

 


